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INTERPELACJA  

W sprawie mycia, dezynfekcji pojemników na odpady komunalne  

      Mieszkańcy Skierniewic szczególnie teraz w miesiącach letnich, kiedy temperatura często 

jest bardzo wysoka skarżą się na bardzo nieprzyjemny, przykry zapach ze śmietników,                            

w których znajdują się odpady komunalne obejmujące różne rodzaje odpady, takie jak resztki 

jedzenia, opakowania, papier, szkło, metal, tworzywa sztuczne i inne materiały powszechnie 

używane w gospodarstwach domowych.  

    Często występują w koszach na śmieci procesy gnilne, fermentacje czy rozkład organiczny, 

niemyte i nie poddane dezynfekcji pojemniki na śmieci stają się siedliskiem wielu bakterii. 

  

  W Polsce nie istnieją przepisy, które regulowałyby standardy mycia i dezynfekcji pojemników. 

Są jednak miasta, które, przejęły obowiązek mycia pojemników na odpady, realizują go np. 

dwa razy do roku, może warto wziąć pod uwagę tą przestrzeń dla mieszkanek i mieszkańców 

Skierniewic.    

Wiele miast w Polsce, które są odpowiedzialne za ten obszar, w ogłaszanych przetargach wiążą 

usługę odbioru odpadów z myciem pojemników. 

 

   W imieniu mieszkanek i mieszkańców Skierniewic zwracam się z prośbą do Pana Prezydenta 

o podjęcie działań, dotyczących rozwiązań korzystnych zarówno ekonomicznych jaki 

ekologicznych w zakresie mycia pojemników na odpady.  

 

 

                                                                            Z wyrazami szacunku 

                                                                    Krystyna Cieślak 



 


